
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 21.3.2024 kl.12.00 – 13.05 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Bäckström Nina  ordförande 

Alstrand Ulla  medlem 
Andersson Christian vice ordförande        

  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Nordström Mats medlem         
  Stolzmann Marianna medlem  kl. 12.10-13.05        
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Helin Robert  Mats Nordströms handledare 
 
 
 § 11 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 12 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
 § 13 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
 § 14  Diskussion om rabattkort till S:t Karins simhall. 

Christian Andersson har kontaktats med en önskan om att rådet skulle göra ett initiativ till 
staden angående rabattkort till S:t Karins simhall för de 18-64-åriga Pargasbor som beviljas 
någon typ av FPA-understöd. S:t Karins har tagit i bruk ett rabattkort 1.3.2024. 
Rådet diskuterade ärendet och kom fram till att vi för tillfället inte gör något initiativ utan 
skickar ärendet vidare till Pia Hotanen som är projektkoordinator i välfärdsfrågor.  
 

 § 15 Föreläsning: Ett mer tillgängligt evenemang 23.4. 
Rådet för personer med funktionsnedsättning arrangerar en tvåspråkig föreläsning om 
tillgänglighet tisdag 23.4 kl. 17.30 i fullmäktigesalen Bryggan. Föreläsningen riktar sig till 
idrottsföreningar och personer som ordnar idrottsevenemang samt till andra intresserade. Som 
föreläsare fungerar Lotta Nylund som arbetar på Finlands Svenska Idrott med projektet Vi också. 
 
 
 

 



 
§ 16 Hälsningar från föreningarna. 

På den internationella down syndrom-dagen 21.3 ordnar Steg för Steg tillsammans med 
DUV i Västra Åboland en Rocka sockorna-fest på Brandkårshuset i Pargas. Steg för Steg 
ordnar i april en infoträff för stödpersoner och under april-maj pågår en kampanj om att 
stoppa personalbristen. 
 
Diabetesföreningen i Åboland håller sitt vårmöte på en picknick-kryssning. 
 
Föreningen Turun seudun AVH-yhdistys fyller 50 år i år och festen firas på en picknick-
kryssning. 
 
Sydvästra Finlands neuroförening fyller också 50 år i år. 30.5 firas den internationella MS-dagen. 
 
Svenska hörselskadade i Åboland ordnar flera resor under våren. 
 

§ 8 Tillgänglighetsärenden 
Ulla Alstrand meddelade att hörselslingan i Korpo församlingshem fungerar till belåtenhet men 

däremot fungerar inte dörrarna ordentligt. Kyrkvaktmästaren är tvungen att kontakta firman 

som installerat dem. 

§ 9 Övriga ärenden 
 Christian Andersson deltog i Egentliga Finlands välfärdsområdes handikapprådsmöte 6.2. På 

mötet behandlades bl.a verksamhetsplanen, trygghetsservicen samt några utlåtanden som 
håller på att sammanställas. Då utlåtandena är färdiga får rådet ta del av dem. 

 
 På många ställen i centrum finns det stora nivåskillnader mellan trottoarkanterna och gatorna. 

Man måste vara ytterst försiktig då man kör elmoped så man inte kör omkull på dessa ställen. 
Rådet kommer att bjuda in tf. tekniska chefen Matias Jensén till ett möte i höst. Efter mötet 
planeras en tillgänglighetsrunda med honom från S-market till gästhamnen. 

 
Penninginsamlingen Pieni ele som hölls utanför vallokalen vid presidentvalet var lyckad.   

 
 Grönserviceplaneraren Daniel Falck håller på att planera sinnenas trädgård i Centralparken och 

är mycket intresserad av att komma till vårt möte för att diskutera tillgänglighetsfrågor. Han har 
även frågat rådet om vad allt som borde tas i beaktande vid planering av skyltar för synskadade. 

 
 Mats Nordström har kontaktat vd:n för Axxells fastigheter Joakim von Bergmann och kommit 

överens om att rådet har möjlighet att bekanta sig med den nybyggda fastigheten i skolcentret. 
Fastigheten räknas bli färdig i maj. Vi planerar hålla vårt nästa möte i samband med besöket på 
Axxell. 

 
 Korpo kyrkoby planeras om. Rådets medlem i Korpo får följa med hur tillgängligheten beaktas. 
 
 Medlemmarna i rådet anser att det svenska namnet på rådet: rådet för personer med funktions-

nedsättning är långt och krångligt. Nu får medlemmarna till nästa möte komma med förslag till 
ett smeknamn som kan användas inom rådet. 

 



 27.2 hölls det ett gemensamt möte för påverkningsorganen på Hotel Kalkstrand. Fem 
medlemmar från rådet deltog. Gilla Granberg inledde mötet med information om stadens 
strategi och efter det delades deltagarna in i fyra workshoppar för att tillsammans med stadens 
medarbetare fundera på idéer och perspektiv gällande viktiga tyngdpunktsområden i strategin.  

 Mötet avslutades med presentation av workshopparna. 
  
  § 10 Följande möte  

Följande möte planeras till 16.5.  

 

 

Pargas 21.3.2024 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
 ordförande      sekreterare 

  
  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


